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Protokół nr 13-6/2025 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 22 maja 2025 roku, 

które odbyło się w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1  

w Gdańsku, w sali nr 107 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00.  

 

Obecność: 

Komisja Edukacji obradowała w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji 

Edukacji.  

 

Przewodniczący poinformował, że do Komisji wpłynął dodatkowo 1 projekt 

uchwał: druk nr 335.  

Uwzględniając powyższe Przewodniczący zaproponował następujący porządek 

obrad:   

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 322  

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu Miasta Gdańska oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 

z tytułu kredytów i pożyczek – druk nr 323 

3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych 

Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 

Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk nr 335  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

 

Nie było uwag. Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.          
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     PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 322 

 

Druk nr 322 stanowi załącznik do protokołu z XVI sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 29 maja 2025 roku.  

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

zreferowała projekt uchwały.  

 

Dyskusja: 

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Czy wprowadzamy to „na zaś”, czy mamy już na to finansowanie? 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

To zadanie mieści się w ramach limitów, które były, zmieniamy źródło 

finansowania z własnego na pożyczkę.  

 

Radna Marta Magott- członek komisji  

Pożyczka jest na ponad 60 mln, a całość jest na 90 mln? 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Pożyczka dotyczy kosztów, które są kwalifikowane więc jest tylko na to.  

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Czy to jest pożyczka z możliwością umorzenia? 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Jeżeli uda się ją uzyskać, będzie nieoprocentowana z możliwością umorzenia ale 

muszą być spełnione odpowiednie parametry.  

 

Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 13-6/48-23/2025– załącznik nr 4 do protokołu.  
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PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

Miasta Gdańska oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów i pożyczek – druk nr 323 

Druk nr 323 stanowi załącznik do protokołu z XVI sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 29 maja 2025 roku.  

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

zreferowała projekt uchwały.  

 

Dyskusja: 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Jakie są warunki pożyczki? 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Oprocentowanie jest zerowe. 

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

I w całości jest przeznaczona na termomodernizację?  

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Tak.  

 

Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 13-6/49-24/2025– załącznik nr 5 do protokołu.  

 

     PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 

połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i 

Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej 

statutu – druk nr 335  
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Druk nr 335 stanowi załącznik do protokołu z XVI sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 29 maja 2025 roku.  

 

Pani Dorota Klinszporn-Peek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych  zreferowała projekt uchwały.  

 

Dyskusja: 

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Czy można oszacować jakie są oszczędności chociażby z tytułu zakupu 

infrastruktury informatycznej do tych placówek.  

 

Pani Dorota Klinszporn-Peek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych   

Na chwilę obecną ciężko jest to wymierzyć, natomiast widzimy na swoim 

przykładzie ujednolicenie, np. wzięliśmy w leasing same drukarki  z czego mieliśmy 

duże oszczędności. Chcemy ustandaryzować tę obsługę informatyczną żeby był 

taki sam sprzęt. 

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

A kto robi przetarg na ten sprzęt?  

 

Pani Dorota Klinszporn-Peek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych   

Na razie Wydział Edukacji ale jeżeli będzie taka decyzja to na podstawie 

pełnomocnictwa prezydenta my będziemy przeprowadzać zamówienie wspólne 

na wszystkich jednostkach.   

 

Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 13-6/50-25/2025– załącznik nr 6 do protokołu.  

 

     PUNKT 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

 

1) Korespondencja: 
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Korespondencja jest wysyłana na bieżąco drogą mailową do członków Komisji Edukacji. 

Przewodniczący zasygnalizował o następującej korespondencji:  

• zaproszenie od SP nr 69 na jubileusz 60-lecia. 

 

Radna Barbara Imianowska – członek komisji  

Wczoraj byłam na uroczystości ślubowania młodych kadetów szkół Spartakus na 

Westerplatte. Była to piękna i wzruszająca uroczystość ale niestety byłam jako 

jedyna z Rady Miasta. Bardzo to było przykre, że nie było nikogo z władz Miasta. 

Wiem że jest to niepubliczna szkoła ale wydarzenie było bardzo ważne bo zależy 

nam żeby były szkoły i klasy mundurowe. 

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Ja nie mogłem wziąć udziału w uroczystościach ze względu na ważne zobowiązania 

zawodowe.  

 

• Opinia Pomorskiego Kuratora Oświaty w sprawie zgodności planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na trenie 

Gminy Miasta Gdańska na rok szkolny 2025/2026.  

 

• Uchwała Gdańskiej Rady Seniorów w sprawie problemów i możliwości 

rozwoju dzielnicy Olszynka w ocenie społeczności lokalnej,  

z uwzględnieniem wsparcia i aktywizacji seniorów.  

 

• Uchwała Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska w sprawie wystąpienia do 

Wydziału Edukacji UM z propozycją ujednolicenia zasad potwierdzenia 

wolontariatu w szkołach podstawowych.  

 

• Pismo z MSWiA o zakończeniu postępowania dowodowego w sprawie 

udzielenia zezwolenia na utworzenie dwóch oddziałów o profilu 

mundurowym w IV LO z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku 

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Jak mamy rozumieć o pismo? Te dokumenty zostały dostarczone?  

 

Pani Anna Przybyszewska – Wydział Edukacji UM w Gdańsku 

Nie mam takiej informacji.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Pismo było skierowane do pani Agnieszki Owczarczak, następnie pani Agnieszka 

Owczarczak zadekretowała je do Pani Prezydent i do Komisji Edukacji. Mogło 

jeszcze nie dotrzeć do Wydziału Edukacji.   
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Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Bardzo proszę aby zweryfikować czy te uzupełnienia, o które wnioskowało MSWiA, 

zostały przekazane i czy jest szansa, że te klasy zostaną powołane. Bo 

przypominam, że w związku z tą sytuacją była zwoływana nadzwyczajna Komisja 

Edukacji i chciałbym znać finał tej sprawy.  

 

1) Sprawy bieżące: 

 

Pani Iwona Puchalska – NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty  

i Wychowania Gdańsk 

30 kwietnia pani Prezydent Dulkiewicz podpisała ze związkami zawodowymi 

ponadzakładowy układ zbiorowy pracowników administracji i obsługi szkół. Został 

on wysłany do pani Minister Dziemianowicz – Bąk. Związki zawodowe wystosowały 

pismo z prośbą o jak najszybszą rejestrację tego układu bo jest w nim dużo 

korzystnych dla pracowników rozwiązań. Bardzo nam zależy żeby pani Minister 

pochyliła się i żeby jak najszybciej układ został zarejestrowany. Pracownicy bardzo 

na to czekają.  

 

Nie było więcej spraw bieżących. Przewodniczący komisji podziękował wszystkim za 

uczestnictwo i zamknął obrady komisji.  

 

Godz. 16:30.  

 

       Przewodniczący Komisji Edukacji  

        Rady Miasta Gdańska 

 

         Andrzej Kowalczys 

 

Protokołowała:  

Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


